
                                                           

Återigen väljer den moderatledda majoriteten att upphandla hos privata aktörer för att 

släcka bränder och lösa de problem som de själva inte förmått att styra verksamheten 

till att lösa. Vi är mycket skeptiska till detta tillvägagångssätt vilket inte är ett långsiktigt 

sätt att lösa tillgänglighetsproblemen på. Att inte ge sina egna verksamheter tillräckliga 

resurser för att klara av att ge invånarna den vård de behöver är beklagligt.  

 

Vi ser med stor oro på hur konsekvenserna av att vända sig mot de privata aktörerna 

istället för att satsa på sin egen regi kommer att utveckla sig på sikt. Det finns 

uppenbara risker med att dessa typer av upphandlingar leder till att spä på den 

kompetensflykten vi redan har sett. Dessa verksamheter innehar dessutom viktiga 

utbildningsuppdrag i våra verksamheter, vi förutsätter att även utbildningsuppdraget 

ingår i upphandlingen.  


